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Vragen van het lid Ellemeet (GroenLinks) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat een verdienmodel voor 
thuiszorgtechnologie ontbreekt (ingezonden 24 augustus 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat een verdienmodel voor thuiszorg-
technologie ontbreekt?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen dat de inzet van thuiszorgtechnologie nog onvoldoende 
plaatsvindt en dat dit wel wenselijk is gezien de groeiende vraag naar 
thuiszorg en de personeelstekorten in de thuiszorg? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de zorgen over de onvolwassen markt voor thuiszorgtechnologie, 
mede veroorzaakt door de onzekere afzetmarkt voor producenten als gevolg 
van het ontbreken van bekostigingsmogelijkheden voor thuiszorgtechnologie 
voor zorgorganisaties? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u ook van mening dat de gewenste ontwikkeling van thuiszorgtechnolo-
gie gebaat is bij regie van VWS als het gaat om bekostiging van specifieke 
toepassingen opdat de achterblijvende opschaling wel tot stand gaat komen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u ook van mening dat ook kleinere zorgaanbieders die geen financiële 
mogelijkheden hebben om als «first mover» stappen te zetten ten aanzien 
van thuiszorgtechnologie ook de mogelijkheid moeten hebben om ehealth toe 
te passen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden zijn er momenteel vanuit VWS voor financiering van 
ehealth toepassingen in de thuiszorg? 

1 Zorgvisie, 17 augustus 2018
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Vraag 7
Wanneer komt er duidelijkheid over de inzet van de middelen voor ehealth 
toepassingen die vanaf 2019 beschikbaar zijn? Hoe gaat u voorkomen dat 
deze middelen besteed worden aan adviezen in plaats van aan de inzet en 
toepassingen van thuiszorgtechnologie?
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